Kendrick, Seth, Citlaly, Omar, Borelle
Making packaged ramen:
1) Break open packaging of the ramen and separate the dried noodles from the flavoring packet.
2) Bring 2 cups of water to a boil in a saucepan. You may also use a pot or anything deep enough to hold 2 cups of water.
3) Put dried noodles into the boiling water and cook for 3 minutes. Occasionally stir the noodles so that it can break up evenly in the water.
4) After 3 minutes, turn off the fire/heat and add the contents of the flavoring packet to the noodles. Continue to stir for 1 minute until the seasoning has dissolved in the water and on the noodles.
5) Pour into a bowl big enough to hold the ramen and the water. Since it will be very hot, allow the ramen to cool down until it is warm before you enjoy.
CAUTION: PRODUCT IS EXTREMELY HOT. HANDLE CAREFULLY TO AVOID SPILLS AND SEVERE BURNS. CHILDREN SHOULD NOT BE ALLOWED TO MAKE THIS PRODUCT UNLESS UNDER ADULT SUPERVISION AT ALL TIMES.

French Instructions on How to cook Ramen

1) Ouvrez l'emballage des "ramen" et séparez les nouilles séchées du sachet d'arôme.
2) Bouillir 2 tasses d'eau dans une casserole. Vous pouvez également utiliser quelque chose d'assez profond pour contenir les 2 tasses d'eau.
3) Mettez les nouilles séchées dans l'eau bouillante et faites cuire 3 minutes. Remuez de temps en temps les nouilles pour qu'elles se décomposent uniformément dans l'eau.
4) Après 3 minutes, éteignez le feu et ajoutez le contenu du sachet d'arôme aux nouilles. Continuez de remuer pendant 1 minute jusqu'à ce que l'assaisonnement soit dissout dans l'eau et sur les nouilles.
5) Versez dans un bol assez grand pour contenir les "ramen" et l'eau. Comme il sera très chaud, laissez les "ramen" refroidir avant de les déguster. Bonne Appétit!!

Attention: LE PRODUIT EST EXTRÊMEMENT CHAUD. MANIPULER SOIGNEUSEMENT POUR ÉVITER LES DEVERSEMENTS ET LES BRÛLURES GRAVES. LES ENFANTS NE DOIVENT PAS ÊTRE AUTORISER À FABRIQUER CE PRODUIT SAUF SOUS LA SUPERVISION D'UN ADULTE A TOUT MOMENT.

